
 

 

 

 

До Кмет на община Шумен 
чрез Председателя на Общински съвет 
гр. Шумен 

 
ПИТАНЕ 

 от  

Добрин Чайлев общински съветник ПП „Атака“ 

 ОТНОСНО: Система за активно гласуване в общински съвет гр. Шумен 
 

Уважаеми  г-н Кмет, 

  Очаквам писмен отговор на следните въпроси: 
 1. Защо е поставено логото на американската фондация USAID в Системата за активно 
гласуване  в общински съвет Шумен? 
 2. Кога ще бъде премахнато въпросното лого от Системата? 

 

 

       29. 12. 2016г                                                                С Уважение: ...............................      

          гр. Шумен                                                                                              / Д. Чайлев/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


